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Zadeva: Poziv Državnemu zboru in Vladi za pošteno plačilo pripadnikov SV v zvezi z begunci 

 

Spoštovani. 

 

Z dopisom smo 5. novembra opozorili na nepravilnosti pri plačevanju pripadnikov SV za opravljeno 

delo z begunci, saj je ministrica za obrambo Andreja Katič načelniku Generalštaba generalmajorju dr. 

Andreju Ostermanu izdala 4. novembra za SVS nesprejemljiva navodila za plačevanje pripadnikov 

SV, ki po našem prepričanju niso skladna s predpisi, kot smo tudi obrazložili, objava na spletu. 
 

Glede izdanih zavezujočih navodil se ni spremenilo nič. V SVS od ministrice nismo prejeli nobenega 

odgovora, deležni pa smo bili javnega napada na spletnih straneh Ministrstva za obrambo zaradi po 

pojasnilih ministrstva, nepravilnih in na svoj način tolmačenih predpisih ter manipuliranja v javnosti in 

zato Vas dr. Milan Brglez, dr. Miro Cerar in Žan Mahnič pozivamo, da storite vse za spoštovanje 

predpisov v zvezi s plačevanjem pripadnikov SV in zagotovite enako obravnavo in plačilo vseh 

sodelujočih v begunski krizi ter splošno. 
 

Ne glede na že opozorjeno, tokrat od Vas, kot predstavnikov izvršilne in zakonodajne veje oblasti, 

zahtevamo, da država v vlogi delodajalca zagotovi enako obravnavo in plačilo vseh javnih 

uslužbencev pri izvajanju podobnih oz. skoraj enakih nalog v begunski krizi, kot določa Ustava 

RS, da smo pred zakoni vsi enaki. Od izbruha begunske krize v SVS prihajajo zanesljive 

informacije o tem, da imajo policisti vse ure preko polnega delovnega časa v celoti plačane kot 

nadure, medtem ko ob istih predpisih to za pripadnike SV, še posebej na podlagi zavezujočih navodil 

obrambne ministrice, ne velja in pripadniki SV dobijo nadure izplačane le za ure, ki jih v enem 

dnevu naredijo preko 12 ur, takšno odrejanje nalog pa bi tako predstavljalo kršitev predpisov glede 

dopustnih dnevnih obremenitev ob načrtovanih delovnih nalogah in do njih zaradi skrbnega 

načrtovanja ne prihaja, torej tudi izplačil nadur ni.  
 

Pripadniki SV tako večino ur (če ne vse) opravijo za kompenzacijske ure (ure za koriščenje) brez 

vsakršnega plačila, tudi zato, ker v SV še vedno nimamo določenega referenčnega obdobja (tu ne 

gre za nepravilno in na svoj način tolmačene predpise, niti za manipuliranje v javnosti) niti kot to 

določa splošen Zakon o delovnih razmerjih in Zakon o obrambni v trajanju 6 mesecev za spremljanje 

povprečnih obremenitev s polnim delovnim časom. Policisti imajo s kolektivno pogodbo (ki je vojaki 

sploh nimajo) določeno celo krajše referenčno obdobje od splošnega in sicer 4 mesece (po 4 

mesecih dobijo vse viške ur izplačane kot nadure) in kljub temu ter izplačilu vseh ur preko 8 na dan 

v obliki nadur pri angažiranju v begunski krizi danes 18. novembra stavkajo.  
 

Jutri, 19. novembra, kot da bi šlo za nekakšno simbolno dejanje v opisani situaciji, Ustavno sodišče 

na svoji seji odloča o zahtevi Sindikata vojakov Slovenije, da presodi o ustavnosti popolne 

prepovedi stavke vojaškim osebam in v SVS močno upamo, da bo Ustavno sodišče to popolno 

prepoved spoznalo za neustavno in jo razveljavilo.   

http://www.sindikatvojakov.si/placilo-pripadnikov-slovenske-vojske-v-begunski-krizi/
http://www.mo.gov.si/nc/si/medijsko_sredisce/novica/article/12332/7568/


Policisti ob isti osnovni plači (21 plačni razred) zaslužijo neprimerno več od vojakov, v begunski krizi 

angažirani policisti za opravljanje enakih nalog dobijo za skoraj polovico višje plače od vojakov 

in še stavkajo, vojakom pa je to prepovedano. Zato zahtevamo pred zakoni enako obravnavo vseh 

primerljivih javnih uslužbencev in še posebej pri plačilu angažiranih v begunski krizi zaradi 

očitne neenake obravnave, saj policisti in vojaki skupaj opravljajo enako delo za različno plačilo.  

 

Tudi iz poslanskih vrst so do SVS prišle informacije, da bi Ministrstvo za obrambo moralo 

zagotoviti za angažirane v begunski krizi enako plačilo kot ga prejemajo policisti, a po opisanem 

in podatkih dobljenih od policistov temu ni tako, prej gre v praksi za ravno nasprotno dejansko stanje.  

 

V SVS smo ponosni na vse pripadnike, ki predano opravljajo zadane naloge v begunski krizi in si za 

to zaslužijo vse pohvale, ter seveda temu primerno pošteno plačilo. Ker temu ni tako in zaradi 

splošne plačne podhranjenosti v SV, se v SVS srečujemo tudi s situacijami, ki s človeškega vidika 

niso dopustne. V enem od primerov so vojaki opozorili poveljujoče na nedopustno ravnanje njihovega 

nadrejenega podčastnika, ki je kradel beguncem namenjen kruh v večjih količinah in ga skrivoma 

nosil v svoj osebni avto pred razvozom hrane do begunskih centrov. Podčastnik verjetno ne bo 

sankcioniran, bo pa skoraj zagotovo premeščen, saj takšna sramotna dejanja pred vojaki niso dopustna. 

Kot sindikat smo dolžni opozarjati tudi na situacije kot je opisana, saj zaradi prepovedi stavke ne 

moremo vplivati na plače v SV, o katerih se na žalost v nepoštenem in deloma neustavnem (kvorum) 

enotnem plačnem sistemu  z vlado pogajajo drugi sindikati, ki ne zastopajo niti enega vojaka. 

Posledice v obliki stisk vojakov, kot opisana, so posledice odnosa države do pripadnikov SV.  

 

Pripadniki SV morajo preživljati svoje družine, kot policisti ter ostali javni uslužbenci in delavci. 

Da družine preživijo se zatekajo k raznim dodatnim opravilom (cepljenje drva ipd.). V SVS smo 

prepričani, da bi država morala za svoje vojake bolje poskrbeti, tudi s človeškega vidika, zaradi 

situacij kot v opisanem primeru. 

 

Doslej je Republika Slovenija na pripadnike SV lahko vedno računala in enako so se pripadniki SV 

kot pravi domoljubi odzvali na zadane naloge v begunski krizi, kljub kakšni pomanjkljivosti. V 

najhujših časih za Slovenijo ne stavkajo kot policisti in zato apeliramo na Vas dr. Milan Brglez, dr. 

Miro Cerar in Žan Mahnič, da storite vse, kar je v Vaši moči za ustrezno obravnavo pripadnikov 

Slovenske vojske. 

  

S spoštovanjem, 

 

  Gvido Novak 

p r e d s e d n i k 

 

 

 

 

 

Prilogi: 
 

 Dopis Ministrstva za obrambo – Andreje Katič načelniku Generalštaba z dne 3.11.2015: 
 

Plačilo pripadnikov SV pri opravljanju nalog povezanih z reševanjem migrantske krize  
 

 Dopis Sindikata vojakov Slovenije z dne 5.11.2015:  
 

Plačilo pripadnikov SV za delo opravljeno v povezavi z begunci 

 

 

Poslano: 

– naslovljenim 

– arhiv 

 

Zainteresirani javnosti z objavo na spletu, s priloženima dopisoma. 
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